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Agnieszka Cierach 

Radna Rady Miasta  
Gorzowa Wielkopolskiego 

Prezydent Miasta  
Gorzowa Wielkopolskiego 
Jacek Wójcicki 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego 
Roberta Surowca 

 

 

 

Interpelacja 

w sprawie ścieżki pieszo – rowerowej po obu stronach ulicy Poznańskiej 

 

Mając na uwadze zapewnienie bezpieczeństwa oraz komfortu życia mieszkańcom 
Gorzowa Wielkopolskiego zwracam się z prośbą o naprawę uszkodzeń, 
odchwaszczenie oraz przycięcie zarastających krzewów wzdłuż ścieżki pieszo-
rowerowej po obu stronach ulicy Poznańskiej tj. od ronda w Zieleńcu aż do granicy 
miasta.   
 
Ścieżka po obu stronach jest w bardzo złym stanie, z licznymi uszkodzeniami, 
zarośnięta chwastami. W wielu miejscach gałęzie krzewów i drzew ograniczają jej 
przestrzeń uniemożliwiając możliwość bezpiecznego poruszania się po niej.  
 
W załączeniu zdjęcia przedstawiające stan ścieżki 
 

 

Serdecznie dziękuję 

Agnieszka Cierach 

 

 



 

 

 


